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ACTA NÚM. 01 
 
Comissió Executiva: 
Carlos Guallarte Nuez, Carlos 
Martínez Lizama, Diego Prior 
Jiménez, Glòria Estapé Dubreuil, 
Joan Llonch Andreu, Jordi Celma 
Sanz, Marta San José Raja, Pere 
Ortín Ángel, Teresa Obis Artal, 
Víctor M. Giménez García,  
 
 

A les 15 h del dia 31 de gener 
de 2023  es reuneixen, al 
seminari E2 del Departament 
d’Empresa i sota la presidència 
del Director del Departament, 
Pere Ortín Ángel, els membres 
de la Comissió Executiva 
assenyalats al marge. 
 
 
 

S’han excusat d’assistir-hi a la reunió Miguel Ángel García Cestona.  
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Stefan Van Hemmen Almazor 
 
Hi actua com a secretari Víctor M. Giménez García. 
 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la darrera reunió. 
2. Informe del director. 
3. Ratificació de l’aprovació de la CEX del 10 de novembre de 2022 de la 

renovació del International Master in Business Management (IMBM) pel 
curs 2023-24. Es convida al director del màster amb veu i sense vot 
per a la seva exposició. 

4. Torn obert de paraules. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 

1. S’aprova per assentiment l'acta de la Comissió Executiva de 10 de 
novembre de 2022. 

2. Es canvia l’ordre dels punts previstos a l’ordre del dia i es dona la 
paraula al professor Stefan Van Hemmen, coordinador del 
International Master in Business Management (IMBM). Explica 
l’estructura actual del programa, tant pel que fa a l’estructura 
d’assignatures com de professorat, així com els canvis previstos pel 
curs 23/24. Destaca la intenció d’incrementar la implicació del 
departament al màster augmentant els professors que imparteixin 
docència. Parlarà amb els coordinador d’àmbit per intentar assolir 
aquest objectiu.  

3. La comissió acorda ratificar per assentiment l’aprovació de la 
Comissió Executiva del 10 de novembre de 2022 de la renovació del 
International Master in Business Management (IMBM) pel curs 2023-
24. 

4. Informe del director. 
• El director comenta que s’ha rebut el pressupost de 
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funcionament del departament i explica els criteris que se s’han 
fet servir per assignar els diners entre els diferents 
departaments de la UAB. Ressalta que no es poden negociar  els 
criteris establerts, el departament només pot decidir en què 
gastar el pressupost assignat i en tot cas, intentar influir en els 
criteris futurs. Explica que hi ha una part variable relacionada 
amb els trams docents vius de cada departament i, per aquest 
motiu, el director anima a demanar-los. S’estableix un diàleg 
entre els membres de la comissió sobre els criteris de 
repartiment, incentius associats així com possibles actuacions. 
El director proposa dins de les possibles accions establir un 
sistema d’ajuts econòmics a l’assistència a congressos 
acadèmics, tema a debatre a la propera comissió executiva a 
partir d’un primer document de treball que es prepararà. També 
demana la participació del professorat amb suggeriments sobre 
l’execució del pressupost assignat a finalitat docent. 

• El director informa de la distribució del pressupost de càrrecs del 
departament per l’any 2023. 

• S’informa de que s’ha iniciat el procés de Transparència de 
Programació Docent (TPD) per la planificació d’assignatures i 
grups del curs 23/24. El director destaca que potser el curs 
actual finalitzarà amb dèficit  i que probablement s’haurà de 
compensar en el proper curs. En aquest sentit, també informa 
de la participació del Programa Universitat Empresa (PUE) en el 
finançament de cinc grups docents durant el curs 22/23 no 
finançats segons l’heurística del TPD. Un membre de la comissió 
destaca que és possible que s’hagi d’augmentar el número de 
grups de finançats pel PUE en el curs 23/24. Previsiblement a 
finals de març es començarà el procés de coordinació amb els 
diferents grups docents. 

• S’informa que el 1 de març s’ha d'enviar al deganat la proposta 
d’assignatures que oferiran l’opció d'avaluació única al curs 
23/24, i explica quines seran les restriccions i funcionament de 
l'avaluació única. El director proposa com a procediment 
informar de forma generalitzada del funcionament i després 
demanar als responsables de guia docent que comuniquin als 
respectius coordinadors acadèmics d’àmbit les assignatures que 
s’acolliran a l’avaluació única. L’objectiu és intentar tenir, al 
menys, una assignatura amb avaluació única per àmbit docent. 

• El director informa sobre els continguts de la darrera Comissió 
d’Afers Docents i Acadèmics (CADA) de la Facultat d’Economia i 
Empresa. El nou RD 822/2021 implica varis canvis. S’hauran 
d’actualitzar les guies docents eliminant les actuals 
competències i substituir-les per resultats d’aprenentatge. 
Informa també del canvi de les mencions que passen a tenir 48 
ECTS. S'informa de la possibilitat de nous dobles graus amb la 
Facultat de Ciències i d’un minor en Economia i Empresa. 

• S’informa que des de la facultat se estan buscant candidats/tes 
pels premis d'excel·lència docent.  

• El director informa dels concursos de personal que hi ha hagut 
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al departament darrerament (3 TU i 2 LEC) i dels/les 
guanyadors/es de cadascun. També informa de la impugnació 
d’una de les places de TU i que una altra ha estat deserta. 
Referent a les dues places de LEC, una d'elles ha estat també 
impugnada. 

• S'informa sobre l’estat de la proposta organitzativa de la Unitat 
Integrada de Suport Administratiu als Departaments (UISAD). 

 
 
5. Torn obert de paraules. 

• Es demana millorar el manteniment de l’edifici, ja que hi han 
despatxos a on la calefacció no funciona bé. La gestora 
departamental informa que ja s’ha reportat la incidència a 
manteniment. 

 
 

 
 
 
 
 
 
A les 18.15 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc 
aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
El secretari       Vist i plau 
        El president 
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